
In Duitsland en Oostenrijk loopt onderzoeken op universiteiten waaruit blijkt dat 5G werkt met 
straling die hartslag aanzienlijk versnellen.
Wetenschappelijk is nu ook op deze universiteiten aangetoond dat de witte bloedlichaampjes door te 
verblijven in de straling niet versneld afsterven.
Deze zeer serieuze zaken dienen voor de invoering van 5G weerlegd te worden, anders maken de 
beleidsmakers een grote fout. Graag hoor ik van u.


